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P R O T O K Ó Ł  NR X/15 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2015 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jacka Niezgodzkiego 
 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Strzymiński Andrzej   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa  

3/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

4/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

5/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

6/ Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Niezgodzki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił proponowany porządek 

obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Ochrona środowiska – plany w zakresie kontynuowania budowy kanalizacji oraz 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

5. Sytuacja lokalowo -  mieszkaniowa na terenie Gminy. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów; /numer 

druku X/1/15/ 

6.2. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów; /numer 

druku X/2/15/ 
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6.3. zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, Kolsko, 

Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko porozumienia 

w sprawie współdziałania w realizacji zadania publicznego; /numer druku X/3/15/ 

6.4. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; /numer druku X/4/15/ 

6.5. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze; /numer druku X/5/15/ 

6.6. zmieniająca uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości; /numer druku X/6/15/ 

6.7. wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

drodze powiatowej 1043F relacji Stypułów - Przyborze w miejscowości Stypułów; 

/numer druku X/7/15/ 

6.8. podania do publicznej wiadomości informacji o zamiarze i przyczynach likwidacji 

Muzeum Ziemi Kożuchowskiej ( w organizacji); /numer druku X/8/15/ 

6.9. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok; /numer druku 

X/9/15/ 

6.10. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące 

związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków; /numer 

druku X/10/15/ 

6.11. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa parkingu przy przychodni oraz budowa parkingu 

przy pętli, zlokalizowanego przy ul. Chałubińskiego w Nowej Soli; /numer druku 

X/11/15/ 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr IX. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, złożył wniosek  

o wprowadzenie w punkcie 6.12 porządku obrad sesji punktu: podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej w Kożuchowie na 2015 rok. /numer druku /X/12/15/  

Wniosek został przyjęte jednogłośnie. /za – 15/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wycofanie punktu 6.8, 

porządku obrad sesji: podjęcie uchwały w sprawie podania do publicznej wiadomości 
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informacji o zamiarze i przyczynach likwidacji Muzeum Ziemi Kożuchowskiej 

(w organizacji); /numer druku X/8/15/. Uzasadnił, iż wycofanie projektu podyktowane 

jest tym, że nie wpłynęły jeszcze do Urzędu opinie związków zawodowych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 6.13  

porządku obrad sesji punktu: podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu konsultacji  

z mieszkańcami Sołectwa Lasocin z przysiółkiem Bielice w przedmiocie podziału 

Sołectwa Lasocin z przysiółkiem Bielice. /numer druku /X/13/15/  

Wniosek został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1./ 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie  

8 porządku obrad sesji punktu: Ocena zasobów pomocy społecznej.  

Wniosek został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1./ 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Ochrona środowiska – plany w zakresie kontynuowania budowy kanalizacji oraz 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

5.. Sytuacja lokalowo -  mieszkaniowa na terenie Gminy. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów; /numer 

druku X/1/15/ 

6.2. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów; /numer 

druku X/2/15/ 

6.3. zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, Kolsko, 

Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko porozumienia 

w sprawie współdziałania w realizacji zadania publicznego; /numer druku X/3/15/ 

6.4. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; /numer druku X/4/15/ 
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6.5. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze; /numer druku X/5/15/ 

6.6. zmieniająca uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości; /numer druku X/6/15/ 

6.7. wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

drodze powiatowej 1043F relacji Stypułów - Przyborze w miejscowości Stypułów; 

/numer druku X/7/15/ 

6.8. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok; /numer druku 

X/9/15/ 

6.9. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące 

związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków; /numer 

druku X/10/15/ 

6.10. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa parkingu przy przychodni oraz budowa parkingu 

przy pętli, zlokalizowanego przy ul. Chałubińskiego w Nowej Soli; /numer druku 

X/11/15/ 

6.11. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej w Kożuchowie na 2015 rok. /numer druku X/12/15/  

6.12. określenia trybu konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Lasocin z przysiółkiem 

Bielice w przedmiocie podziału Sołectwa Lasocin z przysiółkiem Bielice. /numer 

druku X/13/15/  

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr IX. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Porządek obrad został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 

od głosu - 1/  
 

Do pkt.2 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z prac Burmistrza 

między sesjami. /Informacja w załączeniu./ 
 

Do pkt.3. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  
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Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił  

o przedstawienie informacji na temat planów budowy komisariatu Policji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że rozmowy są bardzo 

zaawansowane. Komendant Policji zapewniła, że będzie bardzo zabiegała o to, aby 

środki na inwestycję zostały zaplanowane w przyszłorocznym budżecie. Poinformował, 

że Gmina Kożuchów przekaże działkę pod tą inwestycję.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, poprosił  

o przedstawienie informacji na temat filii Powiatowego Urzędu Pracy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że informował, iż trwają 

rozmowy w sprawie wynajęcia budynku w którym swoje siedziby znajdą OPS, filia PUP, 

Straż Miejska. Sprawa powinna zakończyć się w maju. Następnie spotka się  

z Dyrektorem PUP w celu przedstawienia konkretnych propozycji.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o informację na temat naprawy studzienki na 

skrzyżowaniu ulicy Klasztornej i Zielonogórskiej. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że zadanie zostało zlecone do 

wykonania. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, w związku  

z wątpliwościami mieszkańców, poprosił o doprecyzowanie, w zakresie aspektów 

środowiskowych, informacji na temat firmy, która planuje zakup działki na strefie 

przemysłowej. Zapytał, czy jest możliwość zorganizowania wyjazdu do miejscowości  

w której funkcjonuje podobny zakład.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że czeka na wszelkie pozwolenia 

środowiskowe, które firma przedstawi. Po dopełnianiu formalności przez firmę zostaną 

podjęte ostateczne rozmowy i podejmowane będą decyzje.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił, o podanie do 

publicznej wiadomości informacji nt. lokalizacji podobnych firm. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że w dniu dzisiejszym otrzymał 

petycję mieszkańców w której napisane jest, że firma będzie produkowała odpady 

radioaktywne. Zapewnił, że jest to nieprawda.  

Brzezińska Barbara – radna, ponownie poprosiła o oznakowanie mało znanych ulic  

w Podbrzeziach. Poprosiła o wskazanie konkretnego terminu realizacji zadania. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że zlecenie wyceny wykonana tablic 

zostało wysłane do firmy. Po otrzymaniu wyceny zostanie podjęta decyzja o zakresie 

realizacji zadania.  



6 

 

Brzezińska Barbara – radna, poprosiła o rozważenie możliwości opracowania „Mapy 

remontów dróg”, czyli stworzenie planu remontów dróg i ulic w mieście i gminie 

Kożuchów do 2020-2021 roku. Należałoby rozpisać harmonogram remontów na 

najbliższe lata, dotyczyć, to może między innymi budowy i przebudowy dróg, wykonania  

chodników, regulacji studzienek itd. Trzeba byłoby wziąć pod uwagę stopień degradacji 

drogi i natężenie ruchu. Poprosiła ponownie o aplikowanie o środki centralne  

np. z Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju, a nie tylko o regionalne, marszałkowskie 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że gminy nie mogą występować 

o środki bezpośrednio do Ministerstwa. Możemy starać się o środki z LRPO oraz  

z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych czyli tzw. schetynówek. 

Przypomniał, że na jednym z ostatnich spotkań przedstawiał plan remontu dróg.  

W bieżącym roku planowany jest remont ulicy Rataja, Koszarowej, Młynarskiej, zlecone 

zostało wykonanie dokumentacji remontu drogi w Solnikach. Współfinansowany będzie 

remont drogi w Studzieńcu.  

Brzezińska Barbara – radna, poprosiła o wykonanie planu na klika przyszłych lat. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, uzupełnił, że po wykonaniu remontu ulic 

Rataja, Koszarowej, Młynarskiej planuje wykonanie remontu dróg na osiedlu XXX – 

Lecia PRL. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosił, o to, aby odpowiedzi na składane wnioski nie były lakoniczne i ogólnikowe. 

Poprosił o udzielanie konkretnej odpowiedzi na zadane pytanie. 

Złożył wniosek o usunięcie braków w oznaczeniu ścieżki rowerowej na ul. 

Kraszewskiego. Standardy budowy ścieżek rowerowych wymagają, aby na odcinku 

wspólnym drogi rowerowej oraz wjazdu na posesję zastosowana była ta sama 

nawierzchnia co na drodze rowerowej przed i za wjazdem na posesję. Wykonanie 

wjazdów do posesji w innym kolorze kostki niż ścieżka rowerowa sugeruje, że to 

pojazdy wjeżdżające na posesję posiadają pierwszeństwo przed rowerzystami i pieszymi, 

co jest sprzeczne z Art. 27 Prawa o Ruchu Drogowym. Rowerzyści i piesi czują się 

zdezorientowani i nie wiedzą, kto na takim przejeździe ma pierwszeństwo. To samo 

dotyczy wjeżdżających na posesje. Zaproponował oznaczenie ciągu pieszo-rowerowego 

na wjazdach na posesje w ten sam sposób jak ma to miejsce na przejazdach przez 

skrzyżowania, ewentualne wstawienie zamiast malowanych przerywanych linii bruku z 

której jest wykonana ścieżka rowerowa. Stwierdził, że rozwiązanie to jednocześnie 

uniemożliwiałoby parkowanie na podjazdach, a tym samym bezkolizyjny ruch pieszych 
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po chodnikach. Poinformował, że sprawę konsultował zarówno z policjantami  

z Wydziału Ruchu Drogowego, a także Komendantem Straży Miejskiej. Poprosił  

o ograniczenie prędkości na ulicy Kraszewskiego. 

Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej, zgodził się z wypowiedzią radnego 

Drzewieckiego. Stwierdził, że Straż Miejska nie uzyskała zgody na pomiar prędkości na 

ulicy Kraszewskiego. Dodał, że rozmawiał z Naczelnikiem Wydziału Ruchu Drogowego 

w sprawie kierowania częstszych patroli z miernikiem prędkości na ulicy Kraszewskiego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że odpowiedzi na wnioski będą 

konstruowane w taki sposób jak dotychczas. Nie ma możliwości podania konkretnych 

terminów i kwot jakie będą przeznaczone na zadania, ponieważ w danej chwili nie mamy 

takiej wiedzy. Zdaje sobie również sprawę z tego, że na kolejnej sesji radny rozliczy go  

z zadeklarowanej kwoty. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdził, że rolą radnego jest rozliczanie Burmistrza ze złożonych deklaracji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że rolą radnego, jest również 

pilnowanie realizacji budżetu, który został przez niego przyjęty. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał czy istnieje możliwość zabezpieczenia i przeznaczenia na określony cel drewna 

pozyskanego z tzw. wiatrołomów czy wykrotów np. dla podopiecznych OPS. Uzupełnił, 

że współpracą w tym zakresie byłaby zainteresowana Kierownik OPS w Kożuchowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że w minimum 80% drzewa takie 

usuwane są przez mieszkańców w zamian za pozyskane drewno. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

złożył wniosek, aby wolne środki w budżecie przeznaczone zostały na zniesienie 

współwłasności nieruchomości przy ulicy Nowogrodzkiej 1, co umożliwi wykupienie  

z zasobów gminnych lokalu przez jego obecnych najemców. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, powiedział, że radni 

otrzymali mapkę zmian w infrastrukturze kanalizacyjnej. Poprosił o podanie mapki do 

publicznej wiadomości. 

Nowocień Andrzej – radny, zapytał, jak zaawansowane są rozmowy z firmą Enea  

w sprawie oświetlenia gminnego m.in. w Stypułowie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że w chwili obecnej czekamy na 

audyt i wycenę. 
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Wajman Grzegorz – radny, poprosił radną Powiatu Nowosolskiego o złożenie wniosku 

w sprawie naprawy zdegradowanych metalowych torów na ulicy Dworcowej. Tory grożą 

niebezpieczeństwem. 

Wiśniewska Jolanta – radna Powiatu Nowosolskiego zapewniła że wniosek zostanie 

złożony. Dodała również, że prace na ulicy Dworcowej zostały przerwane z uwagi na 

brak środków.  
 

Do pkt.4. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, przedstawił informację nt. ochrony 

środowiska – planów w zakresie kontynuowania budowy kanalizacji oraz przydomowych 

oczyszczalni ścieków. /Informacja w załączeniu./ 

Stańczak Leszek  – Sołtys Sołectwa Stypułów, zapytał co będzie z gospodarstwami 

które nie zostały ujęte w programie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że Gmina planuje pozyskanie 

kolejnych środków na kontynuację zadania. Sprawdzone zostaną możliwości 

technologiczne. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy został 

zmieniony termin realizacji zadania na ulicy Zygmuntowskiej. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, powiedział, że zmiana spowodowana jest 

przebudową miejsca pod nową przepompownię. Część inwestycji została wyłączona  

z przetargu gdyż będzie realizowana poza projektem unijnym.  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o przekazanie radnym informacji nt. przetargu na modernizację stacji uzdatniania wody 

przy ulicy elektrycznej. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, wyjaśnił, że firma wyłoniona w przetargu 

nie wywiązywała się z realizacji zadania. Spółka wypowiedziała umowę. W efekcie 

Spółka podpisała z firmą ugodę na mocy której nie ustalono wzajemnych roszczeń. 

Spółka ogłosiła kolejny przetarg w wyniku którego wyłoniono wykonawcę.  
 

Do pkt.5. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację nt. sytuacji lokalowo - 

mieszkaniowej na terenie Gminy. /Informacja w załączeniu./  

Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Społecznej Komisji Mieszkaniowej, 

przedstawiła informację o zasadach i trybie pracy Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Podsumowała, że praca w Komisji pokazała ile nieszczęść dotyka ludzi mieszkających  
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w Gminie. Stwierdziła, że samo wpisanie na listę oczekujących na mieszkanie niczym 

nie skutkuje. Nadzieją są plany przejęcia ostatniego budynku pokoszarowego  

i zaadaptowanie go na cele mieszkaniowe. Dodała, że Komisja będzie aktualizowała listę 

oczekujących na mieszkanie z uwagi na to, że sytuacja tych osób mogła się zmienić.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował, członkom Komisji za włożoną 

pracę i trud. Poinformował, że rozmawiał z przedstawicielkom Zespołu Zarządców 

Nieruchomości na temat zadłużenia niektórych lokali w konsekwencji podjął decyzję  

o umożliwieniu odpracowania zadłużenia. Zespół Zarządców i Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej będzie weryfikowała listę dłużników. Polityka dotycząca dłużników 

będzie restrykcyjna, jeżeli dłużnik nie będzie chciał skorzystać z proponowanych 

możliwości umożliwiających zmniejszenie zadłużenia, to będą prowadzone działania 

zmierzające do eksmisji lokatorów.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, sprostował, że budynek 

pokoszarowy jest własnością Gminy wymaga jedynie adaptacji. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że po otrzymaniu odpowiedzi na swój 

wniosek dotyczący przydziału mieszkań ma pewne wątpliwości, dlatego ma nadzieję, że 

w najbliższym czasie do tematu powrócimy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że przez Społeczną Komisję 

Mieszkaniową  opracowana zostanie tzw. „żelazna” lista przydziału mieszkań. Konieczna 

jest przejrzystość przydziału mieszkań. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, że konieczne jest powiedzenie prawdy na 

temat przydziału mieszkań w poprzednich latach. Dodał, że pomiędzy I a II turą 

wyborów samorządowych nastąpiło rozdawnictwo mieszkań.  

Brzezińska Barbara – Przewodnicząca Społecznej Komisji Mieszkaniowej, zapewniła, 

że je działalność w Komisji będzie transparentna. Zgodziła się z wypowiedzią Burmistrza 

Kożuchowa. Poprosiła o zaufanie.  

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, uzupełnił, że Społeczna 

Komisja Mieszkaniowa będzie pracowała również nad zmianami do uchwały w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kożuchów. Dodał, że zajmuje się aspektem sprawy o którym mówi radny Szukiełowicz. 

Zapewnił, że jeżeli będzie taka konieczność, to sprawą zajmie się również Komisja 

Rewizyjna.  
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Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, dodał, że  

o sprawie został już ustnie poinformowany przez Zastępcę Burmistrza Kożuchowa. Jeżeli 

formalny wniosek zostanie skierowany, to na pewno Komisja się tym zajmie.  
 

Do pkt 6.1. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer 

druku X/1/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt 6.2. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer 

druku X/2/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt 6.3. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zawarcia przez Gminę Kożuchów wspólnie z gminami: Bytom Odrzański, 

Kolsko, Nowa Sól, Nowa Sól – Miasto, Nowe Miasteczko, Otyń, Siedlisko porozumienia 

w sprawie współdziałania w realizacji zadania publicznego. /numer druku X/3/15/ 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała jakie korzyści dla Gminy przyniesie zawarte 

porozumienie i jakie będą wydatki z tym związane. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, stwierdził, że wydatki będą 

dopiero ustalane. W chwili obecnej zawierane jest porozumienie w celu wyłonienia firmy 

realizującej zadanie. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, dodał, że 

Burmistrz posiada wstępną symulację kosztów którą przedstawiał na posiedzeniu 

Komisji. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, uzupełnił, że porozumienie 

przyniesie bardzo duże korzyści społeczne. Przypomniał, że cześć Gminy nie posiada 

komunikacji publicznej w kierunku Kożuchowa.  
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Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy transport będzie realizowany w okresie 

wakacyjnym. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, powiedział, że wszystkie 

szczegóły będą wypracowane w ramach porozumienia.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów.  /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1/ 
 

Do pkt 6.4. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. /numer druku X/4/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt 6.5. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze; /numer druku X/5/15/ 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała jakie są potrzeby w zakresie usuwania azbestu. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przypomniał, że radni 

otrzymali informację w zakresie usuwania azbestu w Gminie.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, uzupełnił, że wszystkie 

wnioski złożone w określonym terminie będą zrealizowane. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zwrócił uwagę na konieczność usunięcia azbestu z walących się hal znajdujących się  

w Radwanowie. Hale są własnością prywatną. Należy zastanowić się jak zmotywować 

właściciela do usunięcia azbestu. 

Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, nadmienił, że osoba, która składa wniosek  

o usunięcie azbestu, jest zobowiązana do zmiany pokrycia dachowego. Gmina finansuje 

wyłącznie demontaż i odbiór azbestu. Każdy, kto czuje zagrożenie może zgłosić ten fakt 

do nadzoru budowlanego. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdził, że to Urząd powinien skierować pismo do nadzoru budowlanego.  

Ponikwia Kazimierz - Sekretarz Gminy, poprosił o złożenie wniosku. Wniosek zostanie 

przesłany do nadzoru budowlanego. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosił Przewodniczącego Rady o przybliżenie tematu. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, zgodził się koniecznością złożenia 

wniosku w celu zmotywowania właściciela hal do zaplanowania środków na wymianę 

pokrycia dachowego dopóki można uzyskać dofinansowanie na usunięcie azbestu.  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt 6.6. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zamiany nieruchomości. /numer druku X/6/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt 6.7. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy 

drodze powiatowej 1043F relacji Stypułów - Przyborze w miejscowości Stypułów. 

/numer druku X/7/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt 6.8. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2015 rok. /numer druku 

X/9/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
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Do pkt 6.9. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące 

związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. /numer druku 

X/10/15/ 

Brzezińska Barbara – radna, zapytała jakie korzyści ma Gmina ze współfinansowania 

stanowiska konserwatora zabytków. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, wyjaśnił, że mieszkańcy Gminy 

mają ułatwiony dostęp do konserwatora. Załatwianie spraw zostało usprawnione, osoba 

ta zajmuje się wyłącznie sprawami mieszkańców Powiatu Nowosolskiego. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, uzupełnił, że kompetencje zostały rozdzielone.  

W zakresie kompetencji Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków pozostała ścisła strefa 

zabytkowa w obrębie murów oraz m.in. zamki pałce, cmentarze i parki. Powiatowy 

konserwator zabytków zajmuje się głównie terenami wiejskimi. Podział taki stosowany 

jest w całym kraju. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów.  /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1/ 
 

Do pkt 6.10. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa parkingu przy przychodni oraz budowa parkingu przy 

pętli, zlokalizowanego przy ul. Chałubińskiego w Nowej Soli wraz z autopoprawką. 

/numer druku X/11a/15/ 

Brzezińska Barbara – radna, stwierdziła, że nie podoba jej się ten pomysł. Kożuchów 

jest miastem biednym i należy zastanowić się nad przekazaniem dotacji w wysokości 

100 000 złotych Nowej Soli, która rozwija się i pięknieje.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, uzupełnił, że decyzja o współfinansowaniu zadania 

podjęta została przez Burmistrza A. Ogrodnika. W chwili obecnej jesteśmy zobligowani 

do dotrzymania wcześniejszych zobowiązań. Dodał, że środki były zawarte w budżecie 

który obecna Rada uchwalała. 
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Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zauważył, że była to również 

decyzja Rady poprzedniej kadencji. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 1, wstrzymało 

się od głosu - 0/ 
 

Do pkt 6.11. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej w Kożuchowie na 2015 rok. /numer druku X/12/15/ 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że w chwili 

obecnej kończy się audyt w Urzędzie Miejskim, zapytał, czy nie byłoby właściwe 

rozszerzenie zakresu audytu o P.U.K. „Uskom”. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, powiedział, że 

odbyły się dwie kontrole w Spółce, wnioski zostały przekazane Burmistrzowi. Jako radny 

przychyla się do wniosku radnego T. Jakóbczaka. Kontynuacja kontroli Spółki będzie się 

odbywała na dotychczasowych zasadach, czyli na podstawie pełnomocnictw udzielonych 

przez Burmistrza Kożuchowa. Zapewnił, że radni którzy nie są członkami Komisji 

Rewizyjnej również mogą wziąć udział w kontroli. Uzupełnił, że Komisja Rewizyjna nie 

ma wpływu na przeprowadzenie audytu w Spółce. W tej sprawie radni powinni 

skierować wniosek bezpośrednio do Burmistrza. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż ma obawy, że 

wykreślenie kontroli z planu zachwieje tą kontrolą. Zapytał, na jakiej podstawie kontrole 

będą przeprowadzone. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapewnił że 

kontrole będą przeprowadzone zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, na podstawie 

upoważnień Burmistrza. Uzupełnił, że współpraca z Burmistrzem w tym zakresie układa 

się bardzo dobrze. Prezes P.U.K. „Uskom” do kontroli przygotowuje się rzetelnie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że kontrola KOKiS 

„Zamek” jest sprawą niezwiązaną z kontrolą P.U.K.”Uskom”. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że decyzja 

członków Komisji Rewizyjnej, jest decyzją autonomiczną. Komisja ma prawo zmienić 

swój plan pracy. 
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Brzezińska Barbara – radna, zgodziła się z wypowiedzią Wiceprzewodniczącego Rady. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymało 

się od głosu – 1/ 
 

Do pkt 6.12 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie określenia trybu konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Lasocin z przysiółkiem 

Bielice w przedmiocie podziału Sołectwa Lasocin z przysiółkiem Bielice. /numer druku 

X/13/15/  

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji. 

/Opinie w załączeniu./ Odczytał projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt 7. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr IX/15  został przyjęty jednogłośnie.  /za - 15 / 
 

Do pkt 8. 

Strzymiński Andrzej – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, w imieniu Burmistrza 

Kożuchowa przedstawił ocenę zasobów pomocy społecznej. /Informacja w załączeniu./ 

Zapewnił, że ocena opisowa zostanie opracowana przez Kierownika OPS i niezwłocznie 

przekazana Radnym. 
 

Do pkt 9. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, podziękował za uprzątnięcie 

terenu koło działek na ulicy Dworcowej. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, podziękował Urzędnikowi 

Wyborczemu za bardzo szybkie aktualizowanie strony internetowej w zakresie 

informacji dotyczących wyborów Prezydenta RP 
 

Do pkt 10. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że odbyły się 

spotkania w sprawie reaktywacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie. Niestety szkoła 

nie ma racji bytu ponieważ, na chwilę obecną, uczęszczałoby do niej ośmiu uczniów. 

Prowadzone są również rozmowy na temat utworzenia oddziału przedszkolnego. Oddział 

może być otwarty w każdym momencie.  



16 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosił o usunięcie w najbliższym terminie śmietniska za „Lubkonem” przy ulicy 

Traugutta. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy jest możliwość 

przedłużenia audytu w P.U.K. „Uskom”. Poprosił o przedstawienie szacunkowych 

kosztów audytu. Poprosił o informacje na temat możliwości budowy przystanku 

autobusowego na ulicy Nowosolnej. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że z informacji 

uzyskanych od pracownika zarządu dróg Wojewódzkich wynika, że przystanek może być 

umiejscowiony za skrzyżowaniem ulicy Nowosolnej i ulicy Zygmuntowskiej  w kierunku 

miasta. Przystanek nie będzie miał zatoki. Stwierdził, że umiejscowienie tego przystanku 

w tym miejscu będzie powodowało utrudnienia w ruchu.  

Marek Andrzej – radny, poprosił o informację nt. wysypiska odpadów w Stypułowie. 

Stwierdził, że Rada informowana była, że wysypisko jest zamknięte a teraz okazuje się, 

że ma przyjąć 10 000 ton odpadów. Nadmienił, że śmieci z terenu Gminy wywożone są 

do Kiełcza.  

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że pytanie zostanie 

skierowane do Prezesa P.U.K. „Uskom”. 

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

należy złożyć wniosek o wycenę kosztów audytu. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż nie ma potrzeby 

składania takiego wniosku i przedłużać procedurę. Jeżeli Burmistrz stwierdzi, że Gminę 

stać na audyt, to można złożyć wniosek o jego przeprowadzenie. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poprosił o wskazanie 

konkretnego zakresu audytu. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytał, czy zgodnie z deklaracją Prezesa P.U.K. „Uskom” do dnia 10 kwietnia br. 

złożony został harmonogram inwestycji kanalizacyjno – wodnych. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, stwierdził, że nie widział 

takiego dokumentu, ale być może wpłynął bezpośrednio do Burmistrza. Zapewnił, że 

sprawdzi i udzieli odpowiedzi. 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o złożenie do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich  wniosku o zaplanowanie środków w budżecie Zarządu na 

rok 2016 na wykonanie zadania „budowa zatoki autobusowej na ulicy Nowosolnej” 
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Nowocień Andrzej – radny, powiedział, że kostka na chodniku przy drodze Kożuchów – 

Żagań w miejscowości Stypułów zapada się. Poprosił o sprawdzenie, czy prace objęte są 

jeszcze gwarancją. Zwrócił uwagę na dziurę w drodze przy stawach w miejscowości 

Stypułów. 

Brzezińska Barbara – radna, poinformowała, że widziała harmonogram inwestycji 

wodno – kanalizacyjnych P.U.K. „Uskom”, stwierdziła, że taki harmonogram powinien 

być wykonany w zakresie inwestycji drogowych. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdził, że jest to dokument nieoficjalny przedstawiany na Komisji przez Prezesa. 

Strzymiński Andrzej- Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zgodził, się z radnym 

Drzewieckim. Formalny dokument zostanie przedstawiony. 

Skwierczyński Piotr – radny, w imieniu mieszkańców Solnik, Zawady i Dziadoszyc 

podziękował radnemu Powiatu Nowosolskiemu Zygmuntowi Muszyńskiemu za pomoc 

w naprawie drogi powiatowej. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pisma kierowane do Rady 

Miejskiej. /Pisma w załączeniu./  

Jelinek Marcin – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał jaki 

byłby szacunkowy koszt audytu P.U.K. „Uskom” 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że byłby to koszt około 10 000 

złotych. Koszt poryty byłby z budżetu Gminy. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że zgodnie ze statutem, 

to Komisja Rewizyjna powołana jest do przeprowadzania kontroli. Zaproponował, aby  

w kontroli uczestniczyli kompetentni pracownicy Spółki, którzy pomogliby członkom 

Komisji. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że Komisja Rewizyjna nie ma 

uprawnień do kontrolowania Spółki.  

Zaprosił radnych w dniu 3 maja na uroczyste podniesienie flagi.  
 

Do pkt.10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18.30 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 
  

 Kinga Kukuć                            Jacek Niezgodzki 


